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2022–01–25

Protokoll styrelsemöte S02 2022–01–25

Närvaro: Axel Rosenqvist Ordförande
Mikolaj Sinicka Vice Ordförande
Emma Kujala Skattmästare
Ludvig Delvret Studierådsordförande
Angelica Larsson Informationsansvarig
Sofia Tatidis Cafémästare
Ludvig Svedberg Näringslivsansvarig
Märta Holmquist Källarmästare
Alex Gustafsson Aktivitetsansvarig
Sebastian Malmström Sexmästare
Victor Winkelmann Øverphøs
Le Filip Tran Revisor

§1 OFMÖ Ordförande Axel Rosenqvist förklarade mötet öppnat klockan
12:16.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Ordförande Axel Rosenqvist yrkade om att stryka punkt 15 och
flytta den till nästa vecka.

Mötet beslöt att bifalla hans yrkande.

§5 Val av justerare Mötet beslöt att välja Källarmästare Märta Holmquist till med-
justerare.

§6 Föregående
mötesprotokoll

Mötet beslöt att godkänna protokollet:

• Protokoll styrelsemöte S01 2022-01-20

Med ändringen funktionärertill "valberedning" i punkt 18
& 19.

§7 Information från
Kåren

Möte på torsdag, fullmäktigeutbildning på lördag.

§8 Information från
Programledningen

Inget nytt.

§9 Information från
Kollegierna

Inget nytt.

§10 Ekonomisk Status Likviditeten är för tillfället god. Det finns några större faktu-
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ror som kommer att betalas denna vecka. Det väntas betalning
från ett flertal företag så förhoppningsvis får vi in pengar innan
Skiphtesgasquen.

§11 Utskottsrapporter Studierådet håller ikväll terminens första SRX och under mor-
gondagen hålls årets andra SRD-möte. Den 10e februari hålls
UUU (Utbildningsutskottets Utbildning för Utbildningsbevaka-
re) där det ämnas att skicka så många som möjligt. Studiekväl-
len som pratades om förra styrelsemötet är nu planerad till den
15e februari. Ännu har inget programledningsmöte hållits. In-
stagramsidan srdlth är up and running, dagliga CEQ-memes postas.

Skattmästeriet har första bokföringskväll planerat för torsdag den-
na vecka. Det har även betalats några räkningar och beställt sek-
tionskort.

Näringslivsutskottet har skickat ut fakturor för tidigare mark-
nadsföring, och haft möte med en non-profit, Startuplifers. De
ska skicka ut paketförslag till dem kring ett CV-skrivar evene-
mang och framtida marknadsföring. De ska även skicka ut for-
mulär för ansökan till funktionär.

Källarmästeriet har hållit i en fixarkväll, som gick bra. Även fix-
arkväll denna vecka. Sudoansökan fortfarande öppen. Det un-
dersöks var sektionsbilen skall stå och om parkeringstillståndet
är värt att förlängas.

Informationsutskottet har skickat ut nyhetsbrev och öppnats upp
ansökan till diverse funktionärer. Lagt in folk på dsek som sak-
nar konto. Skapat affisch till sudoansökan. Tyvärr inte straffak-
turerat någon än.

Cafémästeriet har lagat matlådor med stekare och tagit in nytt
sortiment. Börjar tänka på att välja in funktionärer inför skiphtet
och även på om de ska ha en brunch efter skiftesgasque.

Aktivitetsutskottet har skickat ut intresseanmälan till vollyboll-
turnering. Har uppstarts/visions-möte imorgon 26/1 samt öp-
pet möte för hela sektionen att delta på, på torsdag 27/1.

Sexmästeriet har börjat lägga upp en budget inför Skiphtesgas-
que och pratat med pedellen och fixat fram dom sista testamen-
tena. Utlös valet för sektionskock, vinförman och ölförman. Har
utöver det hållt en kickoff under helgen.

§12 Covid-19 Många inom olika sektioner har nu Covid efter skidresor.

§13 Omvärldsbevakning Företrädare för Ryssland och Ukraina ska mötas i Paris denna
onsdag (26/1) i ett försök att minska spänningarna.
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Frankrikes plan uppges gå ut på att kombinera flera förtroende-
skapande åtgärder: Ukrainas parlament ska t.ex. vänta med att
anta en lag om statusen för de rebellkontrollerade områdena i
östra Ukraina, eftersom Ryssland hävdar att lagen strider mot
tidigare överenskommelser.

Fångutväxling mellan rebellerna och regeringssidan och ett ryskt
stöd för humanitära insatser är andra inslag i planen, enligt med-
arbetaren.

Deltagare i mötet blir Rysslands och Ukrainas vice premiärmi-
nistrar samt medarbetare till Macron och Tysklands förbunds-
kansler Olaf Scholz.

Militärkupp i Burkina Faso. Ett omfattande myteri i de militä-
ra leden i helgen följdes av skottlossning vid flera militärbaser i
Burkina Faso i söndags. Skott ljöd även från området kring pre-
sidenten Roch Marc Christian Kaborés residens.

Soldater har tagit kontroll över flera militärbaser och bland an-
nat det statliga tv-bolaget RTB. Där trädde ett tiotal soldater fram
på måndagskvällen och meddelade att landet nu styrs av en mi-
litärjunta.

Det uppges att en ”patriotisk rörelse” framöver ska ta fram en
plan för framtida val som ”alla kan acceptera”.

§14 Nytt projekt:
D-sektionens kör

Vår totala budget för projektgrupper är 15.000kr, det måste kol-
las närmare på vilken budget D’Band samt Gyckleriet har för
detta året.

Ordförande Axel Rosenqvist yrkade om att godkänna kören som
projektgrupp. Projektledare till gruppen ska komma in och pre-
sentera budget till nästa styrelsemöte innan budgeten godkänns.

Mötet beslöt att bifalla hans yrkande.

§15 Stadfästelse av
valberedning till
Näringsliv

Flyttas till nästa vecka.

§16 Entledigande av
funktionärer

Inget nytt.

§17 Meddelanden Det finns en lapp på styrelsekylen där man kan skriva vad som
tillhör en.

§18 Övrigt Øverphøs Victor Winkelmann föreslog att inte ta upp Utskotts-
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rapporter under mötets gång utan att det skrivs ner i dokumen-
tet och skrivs in i protokoll efterhand, för att spara tid.

Han lyfte även frågan om huruvida det var godtagbart att det
utsågs några få personer för att filma phusk, temasläpp och re-
veal för nollor, men att detta görs utan att inkludera de som har
posten filmare, dvs att man utser en separat grupp. Staben ansåg
att detta gick bra, då det finns många event under nollningen där
filmare kan vara delaktiga. I syfte att bli klar med denna uppgift
så kom Styrelsen med direktiv om att göra så för tillfället, och att
ta upp frågan igen när posterna som filmare har tillsatts.

Cafémästare Sofia Tatidis yrkade om att ge Vice Cafémästare Em-
ma Haggren ett sektionskort.

Mötet beslöt att bifalla hennes yrkande.

Brunch efter Skiphtesgasquen togs upp och möjligheten att ha
den kommer att evalueras inom kort.

Skattmästare Emma Kujala kommer att ha ett möte med Styrel-
sen på fredag där generella ekonomiska rutiner kommer att gås
igenom.

Sexmästare Sebastian Malmström yrkade om att få fullmakt för
att hyra Gasquesalen inför Skiphtesgasque.

Mötet beslöt att bifalla hans yrkande.

Skattmästare Emma Kujala kommer att fastställa ett datum - ett
par veckor bort i tiden - där vi beställer tröjor gemensamt. In-
formationsansvarig Angelica Larsson kommer att lägga fram ett
förslag för design till tröjor.

§19 Veckans Militärfakta
& Gulliga Djur

Helikopter 14. Sverige ville ha möjlighet för en kirurg som stod i
helikoptern, och den designades om med en högre takhöjd. Det-
ta ledde till att projektet sköts upp i flera år, och kostnaden steg
snabbt. Projektet sköts även upp flera år på grund av att det sä-
kerhetspolitiska läget förändrades. Ubåtar blev ett större hot och
man därmed även ville ha sonarutrustning och taktisk radar som
kan användas vid ubåtsjakt. Idag kostar den mer än 200.000kr i
timmen att använda. Det anses vara Sveriges mest misslyckade
försvarsaffär i modern tid.
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Vi tackar Studierådsordförande Ludvig Delvret för denna bild!

§20 Samverkansbehov Samverkansbehov finns och tas internt.

§21 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 13:22.

Mötessekreterare

Mikolaj Sinicka
Vice Ordförande

Mötesordförande

Axel Rosenqvist
Ordförande

Justeras

Märta Holmquist
Källarmästare
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